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Descriptive data sheet which give a description of the specie and further informations on biology, ecology, distribution and conservation
measures. It is extracted from a book dealing with all native or introduced French freshwater fishes, making use the latest available studies in
biogeography, paleontology, management, conservation, species introductions, and genetics. It is intended for naturalists, researchers,
fishermen, managers or aquarists. It's objective is also to be a tool for managers in order to contribute to the conservation of aquatic
communities. Following more chapters dealing with the biogeography and the conservation of the species, various approaches are put forward
which should help with species identification: illustrated keys or descriptive data sheets (they illustrated by photographs or drawings and as
many detailed maps. / Fiche descriptive de l'espèce qui renseigne sur la biologie, l'écologie et la répartition. Cette fiche est extraite d'un ouvrage
traitant de manière exhaustive les espèces de poissons d'eau douce de France indigènes ou introduites à travers les dernières données
biogéographiques, paléontologiques, historiques, mais aussi biologiques, écologiques et génétiques disponibles. Il est destiné aux naturalistes,
aux chercheurs, aux enseignants ou aux pêcheurs. Son objectif est aussi d'être un outil mis à la disposition des gestionnaires afin d'aider à la
gestion et à la conservation des communautés aquatiques. Après plusieurs chapitres synthétiques traitant de l'évolution des peuplements et de
leur conservation, différentes approches sont proposées pour aider à la reconnaissance des espèces : clés détaillées et illustrées ou fiches
descriptives complétées par des photos, des cartes ou des illustrations.
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